

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET

Datum: Tisdag 14 maj 2024 kl. 19:30-21:00. **Plats:** Digitalt via Teams.

Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Stefan Mattsson, Marina Karlsson, Lars Molin, Fredrik Schölin, Linda Kjellberg. **Personal:** Nadja Casadei, Markus Andersson.

Frånvarande: Monica Randström, Olivia Hansén, Peter Håkansson.



§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson - Stefan.

b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes.

c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan

Utredning DM: Inte riktigt uppstartat. Ska vara klart till Höstmötet, men bra om något sker redan vid DM-helgen i Habo.

Gala-priser vid Höstmötet, se §4.

Nominering Hugo Lewin-priset, se §3.

Göra ett Årshjul för vår verksamhet, föll bort från uppdragslistan vid förra mötet. Nadja har påbörjat.

§ 3. Förslag på nominering av Hugo Lewin-priset - Ulrika

Ungdomskommittén föreslår Gabriel Gonzalez, vilket styrelsen stödjer. För att nominera både en kille och tjej beslutade styrelsen att vi även nominerar Anna Bergdén, IF Udd. Nadja fick i uppdrag att ta fram information om Anna samt skicka in våra nomineringar till SFIF.

§ 4. Östsvenskas utmärkelser – Nadja, Lars, Stefan

"Gala-gruppen" (Lars, Stefan, Nadja, Olivia) föreslår att Östsvenska ska dela ut fyra utmärkelser:

Förtjänstmedalj

Föreningsmedalj

Årets kämpe

Årets insats

De förklarade kort vad varje utmärkelse handlar om. Styrelsen godkände detta samt gav gruppen i uppdrag att ta fram närmare kriterier för respektive utmärkelse antingen till juni-mötet eller augusti. Föreningar/enskilda kan nominera och utdelning sker årligen vid Höstmötet. Budget ca: 3 tkr.

§ 5. DM-helgen i Habo – Nadja, Markus

Bemannning av tält, enkät, folder, fika, middag, m.m.

Tält är beställt hem till Martin Söderberg, han transporterar det till Habo. Nadja, Markus och Olivia gör ett bemanningsschema för tältet under helgen. Markus+tävlingskommittén gör något kring DM-utredningen under DM-helgen. Markus har påbörjat en informationsfolder om Östsvenska som kommer tryckas upp och delas ut. Habo/Lasse har funderat på lämplig kvällsaktivitet/middag/föreläsning, lite svårt att veta vad som efterfrågas. Erik funderade på föreläsare, kanske RF-SISU kan hjälpa till där. På söndagen planeras även ett styrelsemöte, klockslag sätts efter att vi sett tidsprogrammet. Styrelseledamöter som nu meddelade förhinder var Lars, Fredrik samt för lördagen Ulrika.

§ 6. SDF-utredning – förslag på ekonomisk stödmodell, m.m. - Ulrika

SFIF jobbar med en utredning där Ulrika ingår i en arbetsgrupp. En remiss har varit ute hos SDF:en. Framöver (från 2025) ser det ut som att SDF:en får ett grundstöd för att kunna anställa, och kanske får alla distrikt samma summa (t.ex. för en 50 % tjänst) snarare än olika som nu (stöd för 0-80 % tjänst), vilket isåfall skulle gynna oss (som 2022-2024 fått för 20 % tjänst). Utöver grundstödet diskuteras även ett verksamhetsstöd som kommer variera beroende på LOK-stöd, utbildningsverksamhet och liknande parametrar. Utöver det ekonomiska stödet diskuteras även om anställningar av distriktens personal ska ligga hos SDF eller SFIF, nu har det varit olika. Inom de närmaste veckorna kommer både arbetsgruppen och SFIF-styrelsen jobba vidare, och i juni finns ett ungefärligt besked till distrikten hur det kommer att bli.

§ 7. Ekonomin – Markus

Rapport utskickad ihop med kommentarer, Markus gick igenom. Diskussion kring DM-medaljlagret.

§ 8. Verksamheten – Nadja

Nadja håller på och analyserar Årsrapporten som föreningarna skickat in, fokus läggs på de som "mår dåligt" och kan behöva stöd. Nadja försöker involvera RF-SISU-konsulenter i det arbetet men upplever att det går trögt.

Planeringen inför höstens läger har dragit igång. Datum och ort ser ut att bli 19-20 okt i Växjö för det yngre GM-lägret och 30/11-1/12 i Norrköping för det äldre Höstlägret. Diskussion kring kostnader för resa och extra övernattningsfre-lör när vårat distrikt är stort och lägret placeras långt åt ena hållet. Dock bra att sprida verksamheten hela distriktet så utkanterna känner sig inkluderade. Ett förslag som Nadja tar med sig vore att Östsvenska subventionerar övernattningskostnaden för just fre-lör som bara långväga besökare kommer behöva.

SFIF har snart planeringsdagar med distriktens representanter där bl.a. LOK-stödet kommer tas upp.

§ 9. Info från kommittéerna – Fredrik, Nadja, Markus

Veterankommittén hade möte 6 maj och Fredrik har skickat mötesanteckningar samt uppdaterad uppdragsbeskrivning. Att arrangera en veteranträff innan Veteran-VM känns svårt.

Tävlingskommittén jobbade nyligen fram inbjudan/tävlingsbestämmelser för Lag-UDM och Friidrottscupen samt en ny arrangör för 13 åringarnas första match i norra delen av distriktet.

Föreningarna ska anmäla lag senast 19 maj. Nu under maj är det dags för föreningarna att söka sanktion för arrangemang inomhus 2025, berörda arrangörsföreningar har fått mail. Till hösten planeras DM-tävlingar i gång och OCR, detaljer återstår att fastställa. Kommittén behöver framöver även jobba med DM-utredningen.

Löpningskommittén hade nyligen möte med uppdaterad läge kring Woodland-projektet. Kommittén fick nyligen en ny ledamot med inriktning på OCR.

§ 10. Övrigt

a) Höstmötet – förslag på datum och ort – Ulrika, Nadja, Monica, Marina

Förslag 5-6 okt i Linköping. Lite tidigt för tävlingsplanering 2025, men funkar, i övrigt inga invändningar så vi siktar mot det.

b) RF-SISU årsstämmor Småland & Blekinge – Ulrika & Linda

Ulrika & Linda närvarade vid dessa årsstämmor, men hade nu inte så mycket att rapportera som berörde friidrotten. Framöver vore det bra om någon friidrottare kunde väljas in i någon av våra tre RF-SISU-distrikts styrelser. Även om vi kunde få politiker till våra läger.

§ 11. Nästa möte

Söndag 9 juni i Habo i samband med DM-helgen, klockslag bestäms efter att vi sett tidsprogrammet.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§	Att göra	Ansvarig	Senast
2/3 §7	"Utredning" DM, diskussionsunderlag/förslag till HM	Tävlingskommittén, Markus	
2/3konst §5	Årshjul för styrelsen/verksamheten	Ulrika, Nadja, Markus	
14/5 §3	Hugo Lewin-pris: Info om Anna, nominera Anna+Gabriel	Nadja	
14/5 §4	Gala-priser vid HM: Närmare kriterier för respektive	Nadja, Lars, Stefan, Olivia	jun/aug